
Forslag )l generalforsamlingen 2024 foreslået af bestyrelsen 
 

 
Forslag 1: Pga. dårlig belægning på havegangene, foreslår bestyrelsen at vi bruger ca. 30.000 kr. =l 
grus på havegangene i foreningen. De?e indbefa?er ikke gang 1, p-pladserne samt stamvejen på 
vestsiden. Fordelingen af gruset vil foregå på de 4 arbejdsdage i 2024 af medlemmerne. 
 
Forslag 2: Foreningens bygninger er blevet vurderet. Bestyrelsen foreslår at den foreningsmæssige 
værdi vi vil have på foreningens bygninger, bliver fordelt ud på alle havelodderne, så havelodderne 
s=ger i værdi fra d. 25. februar 2024. Den foreningsmæssige værdi vil blive =lskrevet i 
købsaJalerne og vurderingerne af havelodderne. 
 
Forslag 3: Det har været en vinter med meget is på veje og s=er. Bestyrelsen foreslår ved 
frem=dige perioder med is på veje og s=er, vil der blive gruset eJer behov. De?e kan gå hen og 
blive en dyr affære, hvorfor bestyrelsen foreslår at regningen bliver fordelt på havelodder det 
eJerfølgende år. 
 
 
 
 
 


